
 

 

Café Skuden. 

Da Kumar overtog Skuden var det med en gårdhave, som mildest talt ikke var 

velholdt. Træmøblerne var afskallede og ikke særligt pæne, og der var flere forskellige 

blomsterkrukker med ”tilfældige” blomster. 

Vi overhørte nogle gæster kommentere dette en aften, vi spiste i gården, og det fik 

mig til at snakke med Kumar om, hvordan danskere godt kan lide at der er pæne 

omgivelser, når men er ude at spise.  

Og vi snakkede meget om blomsterkrukkerne! 

. 



Den lille snak resulterede i, at Kumar mange gange i årenes løb har haft lyst til at 

vise mig både blomster og møbler – og duge på bordene. 

Forleden mødte jeg ham så - og nu måtte jeg lige komme ind og se hans gårdhave. 

Tak skal du have!  

 

 

Så flot og hyggelig, så at jeg straks måtte tage billeder af den. 

Og disse billeder fik jeg så lyst til at dele med ”Oplev Hov” 
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